
Protokół Nr XXXIII/2014
z XXXIII sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 10 marca 2014 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godz. 12.00 do godz. 17.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka - zgodnie z załączoną listą obecności. Obrady prowadziła 

Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas.

Na sesji obecni b y l i :
1. Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy,
1. Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
2. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
3. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy,
4. Pan Wiesław Mędrzycki -  Radny Powiatowy
5. Pan Paweł Lipiński - radca prawny
6. Sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed XXXIII sesją Rady 
Gminy o następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy

6. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie nadania Statutu Urzędowi Gminy Dąbrówka,

b) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wszebory,

c) W sprawie nadania ulic w miejscowości Wszebory,

d) W sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka

e) W sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Dąbrówka na lata 2014 - 

2017

f) W sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla zbiorowego 

odprowadzenia ścieków na terenie gminy Dąbrówka

g) W sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury 

wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap III -  

Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami w miejscowości Dąbrówka, Lasków, 

Ludwinów, Józefów, Trojany, Zaścienie i Chruściele)

h) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2014 rok

i) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2014 -  2020 

j) W sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Dąbrówka środków na

fundusz sołecki w 2015 roku

7. Odczytanie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca obrad zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji w punkt 6 projektów uchwał 
pod literą:

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację zadania
budżetowego „Modernizacja części drogi Kuligów-Józefów -  Kowalicha - Marianów gm. Dąbrówka"

b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację zadania
budżetowego „Dokończenie budowy chodnika w Zaścieniach”



c) sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w 
Warszawie.

Wniosek został poddany pod głosowanie, w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie /15 głosami -  „za” 
przy obecności 15 Radnych/

W dalszej kolejności prowadząca obrady poddała pod głosowanie porządek obrad w następującym kształcie:

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy

6. Podjęcie uchwał:

a) W' sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację zadania 

budżetowego „Modernizacja części drogi Kuligów -  Jozefów Kowalicha Marianów gm. 

Dąbrówka"

b) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację zadania 

budżetowego „Dokończenie budowy chodnika w Zaścieniach”

c) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim Funduszu Rozwoju Wsi 

Polskiej w Warszawie

d) W sprawie nadania Statutu Urzędowi Gminy Dąbrówka,

e) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wszebory,

f) W sprawie nadania ulic w miejscowości Wszebory,

g) W sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka

h) W sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Dąbrówka na lata 2014 -  2017

i) W sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla zbiorowego 

odprowadzenia ścieków na terenie gminy Dąbrówka

j) W sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury wodociągowo -  

kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap III -  Budowa sieci 

wodociągowej wraz z przyłączami w miejscowości Chruściele, Dąbrówka, Józefów Lasków, 

Ludwinów, Trojany, Zaścienie). 

k) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2014 rok 

1) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2014 -2020 

1) W sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Dąbrówka środków na fundusz 

sołecki w 2015 roku

7. Odczytanie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXXIII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka, 

powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 15 na 

15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym, jednogłośnie wybrany został Pan Aleksander Zalęski.



Protokół Nr XXXII/2014 

z 17 stycznia 2014 r.

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 

j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Pani Maria Wilkowska -  Przewodnicząca Komisji Oświaty. Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka - 

poinformowała, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 14 lutego 2014r. Tematem posiedzenia było opracowanie 

planu pracy komisji na rok 2014r. Plan pracy został odczytany przez Przewodniczącą komisji.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie plan pracy ww. komisji. Plan pracy w głosowaniu jawnym został 

przyjęty jednogłośnie./l5 głosami „za” przy obecności 15 Radnych/.

Na posiedzeniu ww. komisji zostały rozpatrzone podania:

- o dofinansowanie wyposażenia placu zabaw przy szkole w Guzowatce w kwocie 3 000,00 -

- o przyznanie kwoty 3 000,00 zł na dofinansowanie w kosztach transportu dla zawodników klubu KARTĘ z 

terenu gminy trenujących w klubie w Radzyminie.

Członkowie jednogłośnie zawnioskowali o przyznanie kwoty po 3000,00 zł na dofinansowanie do placu zabaw 

w Guzowatce i 3000,00 zł dla klubu KARTĘ.

Powyższe wnioski zostały poddane pod głosowanie przez przewodnicząca obrad.

Wnioski zostały przyjęte w głosowaniu jawnym jednogłośnie /ł  5 głosami „za” przy obecności 15 radnych;

Pan Janusz Getka - Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 

Gminy Dąbrówka - poinformował, że komisja odbyła 2 posiedzenia. W dniu 24 stycznia 2014r. tematem 

posiedzenia komisji było - przyjęcie planu pracy komisji na rok 2014. Plan pracy został odczytany przez 

przewodniczącego komisji. Prowadząca obrady poddała pod głosowanie ww. plan pracy. Plan pracy został 

przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie /15 -z a ” przy obecności 15 Radnych/

W dalszej kolejności przewodniczący komisji przedstawił przyjęty jednogłośnie przez członków komisji podział 

środków przeznaczonych na:

Gotowość bojową w strażach w wysokości (76 000,00 zł) z przeznaczeniem na:

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

1. OSP Kolaków - 8500 zł

2. OSP Dąbrówka - 8500 zł

3. OSP Chajęty - 8500 zł

4. OSP Ludwinów -  Jozefów - 8500 zł

5. OSP Kuligów - 8500 zł

6. OSP Ślężany - 8500 zł

7. OSP Zaścienie - 8500 zł

8. Ratownictwo Wodne Kuligów - 4000 zł

9. Zarząd Gminny - 2500 zł

10. OSP Lasków -  10 000,00 zł z przeznacz

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie przedstawiony podział środków na gotowość w strażach.

W głosowaniu jawnym ww. podział został przyjęty jednogłośnie /15-„za” na 15 Radnych/.

Następnie Pan Janusz Getka przedstawił przyjęty przez komisję podział środków w wysokości 66 500,00 zł 

na inwestycje tj.;

1. OSP Chajęty - 12 000,00 zł na wjazd do garażu

2. OSP Kołaków -  6500,00 zł na zakup drzwi garażowych



3. OSP Ludwinów - Józefów -  8 000,00 zł na zakup drzwi garażowych i dokończenie ogrodzenia

4. OSP Ślężany -  10 000,00 zł na inwestycję budowa garażu (zakup okien i drzwi)

5. OSP Lasków -  30 000,00 zł na zakup samochodu pożarniczego ( środki zarezerwowane w budżecie na 

2014r)

Ww. podział środków został podany pod głosowanie przez przewodniczącą obrad i został przyjęty w 

głosowaniu jawnym większością głosów /14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący” przy obecności 15 Radnych/.

W dniu 19 lutego 2014r. tematem posiedzenia komisji było rozpatrzenie podania OSP Kuligów. W związku z 

możliwością pozyskania od Komendanta Głównego PSP dofinansowania w wysokości 50 000,00 zł na remont i 

modernizację pomieszczeń socjalnych i garaży w budynku remizy strażackiej, jednostka OSP Kuligów 

wnioskuje o sfinansowanie z budżetu gminy brakującej części udziału własnego tj. zł 12.200 zł. Jednostka 

zadeklarowała zaangażowanie środków własnych w wysokości 12.800 zł. Wniosek OSP Kuligów o 

sfinansowanie brakującej części udziału własnego został przez komisję odrzucony (stosunkiem 2 głosy „za”, 4 

głosy „przeciw”)

Ponadto zgodnie z pisemnym wnioskiem OSP Kuligów o przekazanie samochodu bojowego Star 20 który 

pozostaje na wyposażeniu jednostki OSP Kuligów, samochód zostanie przekazany tej jednostce po 

przeprowadzeniu procedury kasacyjnej pojazdu. Prowadząca poddała pod glosowanie wniosek o przekazanie 

jednostce OSP Kuligów samochodu bojowego Star 200.

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie /l  5 glosami „za” przy obecności 15 Radnych/'.

Pan Jozef Sobczak Przewodniczący Komisii Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka- poinformował, że 

komisja odbyła 2 posiedzenia. W dniu 23 stycznia br. tematem posiedzenia było opracowanie planu pracy na 

2014r. Plan pracy został odczytany przez przewodniczącego komisji.

Prowadząca obrady ww. plan poddała pod głosowanie. Plan pracy komisji został przyjęty w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie /15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

W dniu 7 marca 2014r. komisja odbyła posiedzenie na temat inwestycji drogowych, które planowane są do 

wykonania przez powiat na terenie naszej gminy. Członkowie komisji jednogłośnie zawnioskowali o:

1. dokończenie budowy chodnika w Zaścieniach,

2. budowę chodnika w Ludwinowie zgodnie z wykonanym projektem.

3. położenie nakładki asfaltowej na najbardziej zniszczonych odcinkach drogi powiatowej tj.: w 

Ludwinowie, w Marianowie na zakręcie w stronę Kowalichy w Kowalisze na wysokości sklepu i w 

Józefowie na zakręcie w stronę Kuligowa.

Odnosząc się do ww. wniosków komisji prowadząca obrady wyjaśniła, że m ają one odzwierciedlenie w 

projektach uchwał i będą głosowane przy podjęciu uchwał.

Pan Aleksander Załeski Przewodniczący Komisii Statutowej Rady Gminy Dąbrówka - poinformował, 

że komisja odbyła posiedzenie w dniu 14 lutego 2014r. na temat statutu gminy i regulaminu obrad rady. Pan 

Załęski powiedział, że radca prawny opiniując przedmiotowe materiały odniósł się do poprawek, które zostały 

wniesione przez komisję ale również wskazywał i inne zmiany które powinny zostać uwzględnione w 

materiałach. Przewodniczący komisji poinformował , że po rozmowie z przewodniczącą rady ustalano, iż w 

zależności od ilości i wagi naniesionych oprawek zostanie zwołane jeszcze jedno posiedzenie komisji, lub 

naniesione zmiany zostaną przedstawione do przeanalizowania na sesji przy podejmowaniu uchwał

zatwierdzających te materiały. Prowadząca obrady ww. wniosek podała pod głosowanie.

Wniosek w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych/.

Pan Aleksander Załeski Przewodniczący Komisii Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady 

Gminy Dąbrówka - poinformował, że komisja odbyła 2 posiedzenia między sesjami.

W dniu 14 lutego 2014 r. na którym było rozpatrywane pismo handlowców i pracowników lokalnych sklepów a

dotyczyło ono pogłoski o prawdopodobieństwie otwarcia dyskontu typu Biedronka lub innej zachodniej sieci w 

centrum Dąbrówki. Na posiedzeniu tym członkowie komisji większością głosów zaproponowali aby rada gminy 

wystąpiła z petycją do sejmu aby ograniczyć powstawanie takich sklepów w miejscowościach do 1 000, 2 000



czy 3000 mieszkańców (Liczba mieszkańców miała zostać przedyskutowana). Radca prawny przygotował 

projekt uchwały inny od tego o jaki wnioskowała komisja. Przygotowany projekt uchwały to wystąpienie przez 

Radę Gminy Dąbrówka do Sejmu RP z wnioskiem wszczęcia procedury legislacyjnej ograniczającej czyny 

nieuczciwej konkurencji sklepów wielko powierzchniowych. Pan radca wyjaśnia, że wystąpienie z wnioskiem o 

innej treści nie ma żadnych podstaw prawnych, gdyż prawo własności oraz zasada swobodnej konkurencji są 

normami konstytucyjnymi. Każdy właściciel decyduje o tym jak będzie wykorzystywał własną nieruchomość. 

Nikomu nie można zabronić dokonywania zakupów w sklepach z kapitałem zagranicznym.

Głos zabrała prowadząca obrady i stwierdziła, że konkluzja wynikająca z pisma jest taka” aby władze 

samorządowe wzorem innych samorządów zgłosiły do parlamentu wnioski dotyczące rozwiązań prawnych 

chroniących interesy lokalnych przedsiębiorstw i kupców np. ograniczenie budowy takich sieci w 

miejscowościach do 10 tysięcy mieszkańców”. Przewodnicząca obrad poinformowała, że wniosek kupców jest 

jasny i zgłosiła pod głosowanie wniosek czy wychodząc naprzeciw kupcom nadal pracujemy nad 

przygotowaniem projektu uchwały.

Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym większością głosów/11 głosów „za”, 4 głosy „wstrzymujące” na 

15 Radnych/

Prowadząca obrady zwróciła się do radcy prawnego o przygotowanie stosownego projektu uchwały.

Następny temat którym zajmowała się komisja to sprzedaż działki w Kuligowie. Powierzchnia działki to ok. 

3000 m2 i zlokalizowana jest w pobliżu kościoła. Komisja jednogłośnie opowiedziała się za włączeniem ww. 

działki do wykazu działek przeznaczonych do sprzedaży.

Przedmiotowy wniosek został podany pod głosowanie przez prowadząca obrady.

Wniosek w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych/. 

Przewodniczący komisji poinformował, że w dniu 27 lutego 2014r. wpłynął do komisji protokół z zebrania 

wiejskiego sołectwa Chruściele. Na zebraniu podnoszony był między innymi temat budowy kopalni piasku w 

Zaścieniach któremu przeciwni są mieszkańcy Chruściel. Pan Załęski wyjaśnił, że członkowie komisji odbyli z 

inwestorem spotkanie, na którym zapadały ustalenia a które inwestor zobowiązał się przedstawić Wójtowi na 

piśmie przed wydaniem opinii. Ustalenia takie nie wpłynęły do Wójta, dlatego opinia komisji jest w tym temacie 

negatywna. Na posiedzeniu został przyjęty plan pracy komisji na rok 2014. Plan pracy został odczytany przez 

przewodniczącego komisji, i poddany pod głosowanie.

Przedmiotowy plan pracy w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie /15 głosów „za” na 15 Radnych/ 

Kolejne posiedzenie komisji odbyło się w dniu 24 lutego 2014r.

Głównym tematem posiedzenia komisji było wysłuchanie wypowiedzi grupy inicjatywnej w składzie:

1.

2 .

3.

4.

5.

na temat przyłączenia miejscowości Wola Rasztowska go gminy Dąbrówka.

W tej sprawie członkowie komisji wraz z Wójtem uznali, że aktualnie podejmą działania informacyjno -  

konsultacyjne.

Pan Krzysztof Kłebek Przewodniczący Komisii Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka - poinformował, że 

komisja odbyła posiedzenie w dniu 20 stycznia 2014r. Tematem posiedzenia było opracowanie planu pracy 

komisji na rok 2014.

Plan pracy został odczytany przez przewodniczącego komisji.

Prowadząca obrady przedmiotowy plan poddała pod głosowanie.

Plan pracy w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie /1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

Pan Ryszard Klusek Przewodniczący Komisii Budżetowo-Finansowei Rady Gminy Dąbrówką - 

poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 27 lutego 2014r.

Tematem posiedzenia komisji było opracowanie planu pracy komisji na rok 2014 który odczytał.



Przedmiotowy plan został poddany pod glosowanie przez prowadzącą obrad.

Plan pracy w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych,//

Ponadto komisja w dniu 7 marca 2014r. opiniowała projekty uchwał obrad dzisiejszej sesji.

Ad. 6 Podjęcie uchwal

a) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 

zadania budżetowego „Modernizacja części drogi Kuligów -  Józefów -  Kowalicha -  Marianów 

gm. Dąbrówka."

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.

Wójt poinformował, że odbył spotkanie z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji i Drogownictwa 

Starostwa Powiatowego na temat inwestycji drogowych które zaplanowane są do wykonania przez 

Powiat na terenie naszej gminy. Na realizację ww. zadania gmina przeznacza środki w kwocie 

100 000,00 zł .Ustalenia ze spotkania zostały przedstawione komisji gospodarczej RG. Propozycje 

komisji są nieco inne niż Wydziału Inwestycji i Drogownictwa powiedział Wójt ale projekt

przedmiotowej uchwały został przygotowany zgodnie z ustaleniami komisji.

Przewodniczący Komisji Gospodarczej zaproponował, aby zmienić kolejność miejscowości w których 

będzie wykonywana nakładka asfaltowa -  w pierwszej kolejności Marianów, Kowalicha, Ludwinów i 

Jozefów.

Odnosząc się do przedstawionej propozycji prowadząca obrady wyjaśniła, że w takiej wersji 

przygotowany jest projekt uchwały.

Głos zabrał radny powiatowy wyjaśnił, że nie ma znaczenie w jakiej kolejności wymienione są 

miejscowości, ponieważ ekipa która będzie wykonywała nakładki nie zjedzie z miejsca ich 

wykonywanych dopóki nie wykona w całości zadania.

Pan Aleksander Załęski poinformował, że razem z Panem Piotrem Kostrzewą spotkali się w dniu 

dzisiejszym z Naczelnikiem Wydziału Drogownictwa na temat wykonania innych prac drogowych niż 

ww. na terenie naszej gminy i otrzymał informację, że powiat przekaże dofinansowanie w przypadku 

wykazania takiego dofinansowania ze strony gminy. Pan Załęski prosił o wydzielenie na ten cel 

środków w kwocie 50 000,00 zł.

Wójt wyjaśnił, że jest już  przygotowany stosowany projekt uchwały i zasugerował aby Pan Załęski 

zgłosił wniosek o wydzielenie dotacji dla powiatu w kwocie 50 000,00 zł. w sprawach różnych. 

Przewodnicząca obrad nawiązała do umowy która stanowi załącznik do ww. projektu uchwały i 

poddała pod głosowanie zapis w § 1 pkt. 2

- budowa chodnika w miejscowości Ludwinów, zgodnie z opracowanym projektem (952 mb) który 

został przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 15 głosami „za” przy obecności 15 radnych/' i

- wykonanie nakładek asfaltowych na wybranych odcinkach: Marianów, Kowalicha, Ludwinów, 

Józefów który został przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie /15 głosami „za” przy obecności 15 

radnych.

W dalszej kolejności został poddany pod głosowanie projekt ww. uchwały.

W głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/250/2014 

z dnia 10 marca 2014r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - 15 głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/7 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 

zadania budżetowego „Dokończenie budowy chodnika w Zaścieniach”

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.

Do przedmiotowego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

W głosowaniu jawnym
Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/251/2014



z dnia 10 marca 2014r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - 15 głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych;'

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim Funduszu Rozwoju 

Wsi Polskiej w Warszawie.
Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.

Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

W głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/252/2014 

z dnia 10 marca 2014r.
- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Godz. 13 4(1 • Przewodnicząca obrad ogłasza 20 minutową przerwę w obradach.
Godz. 14 0 - Przewodnicząca wznawia obrady.

d) W sprawie nadania Statutu Gminy Dąbrówka.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Helenę Karczmarczyk.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło nawiązała do zapisu w § 9 statutu urzędu gminy, w którym jest 

zapisane że Wójt w drodze zarządzenia powołuje Z-cę Wójta, a co ze skarbnikiem i sekretarzem. 

Sekretarza wyjaśniła, że skarbnika powołuje rada gminy na wniosek Wójta, a w związku ze zmianą 

ustawy o pracownikach samorządowych sekretarz i kierownik urzędu stanu cywilnego zatrudnieni są na 

umowę o pracę.

W głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/253/2014 

z dnia 10 marca 2014r.
- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wszebory.
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.
W głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/254/2014 

z dnia 10 marca 2014r.
- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) W sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Wszebory.
Prowadząca obrady poinformowała, że przed sesją wpłynął do niej wniosek od sołtysa wsi Wszebory i 
pracownika UG zajmującego się nadawaniem nazw ulicom aby działki o numerach ewidencyjnych 
207/2 i 207/7 nosiły nazwę ulica Miła 
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie ww. wniosek.
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie /15 głosami „za” przy obecności 15 
Radnych.
Następnie przewodnicząca poprosiła o naniesienie korekty w § 1 przedmiotowej uchwały i w 
załączniku do uchwały.
W dalszej kolejności poddała pod głosowanie projekt ww. uchwały wraz z naniesioną korektą.
W głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/255/2014 

z dnia 10 marca 2014r.
- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



g) W sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Krystynę Augustyniak - pracownik Urzędu Gminy. 

Prowadząca obrady zwróciła uwagę na drobne błędy pisarskie w załączniku do projektu uchwały i 

prosiła o naniesienie korekty.

W głosowaniu jawnym
Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/256/2014 
z dnia 10 marca 2014r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/
( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

h) W sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Dąbrówka w latach 

20 14-2017 .

Projekt ww. uchwały został omówiony przez Panią Joannę Jabłonowska -  pracownika Urzędu Gminy. 

Gminy program opieki na zabytkami sporządzony został na podstawie ustawy z dnia 23 lipca 2003r. o 

ochronie zabytków i opiece nad zabytkami. Program ten podlega uchwaleniu przez Radę Gminy po 

uzyskaniu opinii Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Warszawie. Opracowanie gminnego 

programu opieki nad zabytkami ma na celu poprawę stanu zachowania gminnego środowiska 

kulturowego. Środkiem prowadzącym do jego realizacji jest ustalenie w programie organizacji działań 

ochronnych wobec obiektów zabytkowych, środowiska kulturowego oraz edukacyjnych i 

wychowawczych wobec społeczności, ponadto wyznacza cele i określa instrumenty służące do ich 

osiągnięcia. Równolegle do programu ochrony opracowana została ewidencja zabytków w formie 

adresowej. Na terenie gminy występują zabytki nieruchome wpisane do rejestru zabytków do których 

należy Kościół parafialny w Dąbrówce, pałac w Chajętach i pałac w Ślężanach, oraz zabytki ruchome 

do których należy cmentarz parafialny w Dąbrówce oraz kapliczki i krzyże przydrożne.

Nawiązując do przedmiotowego programu prowadząca obrady Pani Agnieszka Gryglas zapytała co 

oznacza zapis stanowiska archeologiczne i co oznaczają przypisane do nich numery. Udzielając 

odpowiedzi Pani Jabłonowska wyjaśniła, że stanowiska archeologiczne to powierzchniowe, podziemne 

lub podwodne pozostałości egzystencji i działalności człowieka (ślady osadnicze, cmentarzyska itp.) 

Pod numerami kryje się lokalizacja to jest oznaczenie danego stanowiska w terenie.

Pani Agnieszka Gryglas zapytała czy grunty na których znajdują się stanowiska można przeznaczyć na 

działki budowlane. Pani Jabłonowska poinformowała, że większość tych stanowisk ujęta jest w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Wydając wypis z miejscowego planu w 

przypadku istnienia stanowiska archeologicznego na danej działce taki zapis jest umieszczany. 

W przypadku budowy na działce na które znajduje się stanowisko archeologiczne o rozpoczęciu prac 

budowlanych powiadomiony musi zostać geolog. Na zakończenie dyskusji na temat powyższego 

programu prowadząca obrady zapytała, czemu ma on służyć. Pani Jabłonowska poinformowała, że na 

gminę został nałożony obowiązek podjęcia uchwały zatwierdzającej program ochrony, ma on na celu 

podejmowanie działań które będą powodowały głównie opiekę ochrony istniejący zabytków. Wójt 

poinformował, że ustawodawca nałożył na gminę obowiązek podjęcia ww. uchwały, stąd przygotowany 

projekt uchwały. W przypadku wątpliwości program ochrony zabytków może zostać przekazany do 

zaopiniowania przez komisję. Prowadząca obrady podała pod głosowanie wniosek o przekazanie 

programu ochrony nad zabytkami do rozpatrzenia przez Komisję Oświaty, Kultury i Sportu Rady 

Gminy Dąbrówka.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty większością głosów /14 głosów „za”, 1 „przeciw” przy 

obecności 15 Radnych/

i) W sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 

zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie gminy Dąbrówka.



Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąrówka poinformował, że 

członkowie komisji obniżyli zaproponowany przez Zakład Gospodarki Komunalnej wzrost stawek za 

wodę z 5% od osób fizycznych i 7 % od podmiotów gospodarczych do 2%  w stosunku do 

obowiązujących dla wszystkich podmiotów. Za odprowadzanie ścieków z zaproponowanej 7 % 

podwyżki od osób fizycznych i 10% od podmiotów gospodarczych do 4 %  w stosunku do 

obowiązujących dla wszystkich podmiotów. Obniżona został również stawka za 1 m3 dowożonych 

ścieków z 7% na 4 % .
Pani Parzydło-Wątorska odnosząc do się projektu uchwały stwierdziła, że zawiera ona błędy 

rachunkowe ( źle wyliczone stawki).

Pani Agnieszka Gryglas przewodnicząca obrad wskazała również błędy rachunkowe w wyliczonych 

stawkach jak  również błąd w uzasadnieniu do przedmiotowego projektu uchwały i poprosiła o ich 

weryfikację.

Pani Edyta Zaręba odniosła się do wywozu ścieków samochodami asenizacyjnymi 

i stwierdziła, że korzystający z tej formy wywozu ponoszą dużo większe opłaty, 

w stosunku do opłat jakie są ponoszone za odbiór ścieków kanalizacyjnych. Pani Zaręba zgłosiła 

wniosek o pozostawienie na poziomie roku bieżącego wysokości opłaty za ścieków dowożone 

samochodami asenizacyjnymi i stawki za wodę od osób fizycznych.

Kierownik ZGK powiedział, że proponowany wzrost stawek podatkowych zarówno za wodę jak i za 

ścieki rekomendowany jest na podstawie kalkulacji. Z-ca Wójta wyjaśnił, że Gmina dopłaca zarówno 

do ścieków odprowadzonych jak  i dowożonych, a stawki za ścieki dowożone na terenie naszej gminy 

są dużo niższe niż w gminach sąsiednich.

W dalszej części Pani Edyta Zaręba zadała pytania skierowane do Kierownik ZGK, które dotyczyły 

kosztów jakie zostały poniesione przez zakład w roku 2013. W nawiązaniu do dyskusji i wątpliwości, 

która powstała w przedmiotowej kwestii przewodnicząca obrad zwróciła się do przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej z propozycją zajęcia się tematem wydatków Zakładu Gospodarki Komunalnej.

Prowadząca obrady zwróciła się do Kierownika ZGK o naniesienie poprawek w przedstawionym 

projekcie uchwały wyjaśniając, że przystąpi do podjęcia przedmiotowego projekty uchwały w dalszej 

części sesji.

Po sprawdzeniu naniesionych korekt w projekcie uchwały i uzasadnieniu do uchwały 

przewodnicząca obrad poinformowała, że zostały złożone dwa wnioski. Jeden wniosek Pani Edyty 

Zaręba i drugi wniosek zgłoszony przez komisję budżetowo -  finansową. Ponieważ wniosek komisji 

jest wnioskiem dalej idącym został poddany pod glosowanie jako pierwszy.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty większością głosów / 11 głosów „za”, 2 głosy 

„przeciw”, 2 glosy „wstrzymujące” na 15 Radnych/

W dalszej kolejności pod głosowanie został poddany projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/257/2014 

z dnia 10 marca 2014r.
- w i ę k ś z o ś c i ą  głosów — / 13 głosami „ z a , 1 głos „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący” przy

obecności 15 Radnych/
( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

j) W sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury wodociągowo -  

kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap III) -  Budowa sieci 

wodociągowej wraz z przyłączami w miejscowości Chruściele, Dąbrówka, Jozefów, Lasków, 
Ludwinów, Trojany, Zaścienie”.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.



Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

W głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/258/2014 

z dnia 10 marca 2014r.
- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/
( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

k) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2014 rok.

Nawiązując do przedmiotowego projektu uchwały Pani Elżbieta Sowińska zgłosiła wniosek: budowa 
boiska wielofunkcyjnego w Dąbrówce i Józefowie.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Pani Justyna Parzydło -  Wątorska zapytała dlaczego nie budujemy boisk w tych miejscowościach gdzie 
nie ma nic, bo tam gdzie są szkoły boiska są. Nawiązując do tematu budowy boisk Wójt poinformował, 
że Lokalne Grupy Działania otrzymały zgodę od Ministra aby przesunąć środki z innych działań na 
odnowę wsi. Wstępnie założono, że zostaną złożone wnioski na budowę 3 boisk tj. w Dąbrówce, 
Guzowatce i Józefowie ale z uwagi na koszty członkowie Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady 
Gminy Dąbrówka większością głosów zaproponowali aby zostały wybudowane boiska w Guzowatce i 
Józefowie, ale gdzie zostaną one wybudowane zależy w głównej mierze od decyzji całej rady 
powiedział Wójt.

Pani Maria Wilkowska poinformowała, że w okolicy Guzowatki nie na ogólnodostępnego boiska, nie 
ma też terenu na którym młodzież mogła by pograć w piłkę. Jedyna możliwość to wybudowanie boiska 
na placu gminnym przy szkole. Z przedmiotowego boiska będzie korzystać młodzież nie tylko z 
Guzowatki ale i z sąsiednich wsi. W Dąbrówce niedawno została oddana do użytku wielofunkcyjna 
hala sportowa i Gminne Centrum Kultury gdzie prowadzone są różne zajęcia sportowe. W roku 
bieżącym ma zostać wybudowana bieżnia sportowa. Pani Wilkowska poinformowała, że w 201 lr. 
złożyła pismo do Wójta Gminy o wybudowanie wielofunkcyjnego boiska. Prosiła o obiektywne 
podejście do tematu i poparcie stanowiska komisji.

Pani Agnieszka Gryglas argumentowała za wybudowaniem boiska wielofunkcyjnego w Józefowie oraz 
wnioskowała o przyjęcie wniosku komisji tj. budowa boisk Józefów- Guzowatka.

Pan Marek Pasoń zapytał w którym miejscu byłoby budowane boisko w Dąbrówce. Wójt wyjaśnił, że 
wszystkie boiska o których jest mowa zostaną wybudowane na terenach gminnych przy szkole. 
Prowadząca obrady stwierdziła, że zostały zgłoszone dwa wnioski. Ponieważ wiosek komisji: budowa 
boisk wielofunkcyjnych na terenie gminy Dąbrówka (Guzowatka, Józefów) jest wnioskiem dalej 
idącym - został podany w pierwszej kolejności pod głosowanie. Ww. wniosek w głosowaniu jawnym 
został odrzucony /za podjęciem ww. opowiedziało się 7 Radnych, przeciw było 8 Radnych na stan 15 
Radnych obecnych na sesji.
W dalszej kolejności poddany został pod głosowanie wniosek drugi budowa boisk wielofunkcyjnych 
na terenie gminy Dąbrówka (Dąbrówka, Józefów).Ww. wniosek został przyjęty większością głosów 
/ za podjęciem opowiedziało się 9 Radnych, przeciw było 5 Radnych, 1 Radny wstrzymał się od głosu 
na 15 Radnych obecnych na sesji/.

Sołtys wsi Guzowatka stwierdził, podejmując przedmiotowy wniosek radni pozbawili młodzież z 
Guzowatki i okolic z dostępności do boiska, ponieważ to które jest w Guzowatce jest boiskiem 
szkolnym.
Pani Justyna Wątorska - Parzydło powiedziała, że należy się przyjrzeć dostępności do placów zabaw i 
boisk, ponieważ w niektórych miejscowościach jest to jedyne miejsce gdzie mogą pobawić dzieci.
Z-ca Wójta wyjaśnił, że te boiska które maja zostać wybudowane będą boiskami ogólnodostępnymi. 
Również w Guzowatce boisko szkolne zostanie udostępnione młodzieży w godzinach popołudniowych 
i weekendy.
Wójt nawiązując do tematu dostępności poinformował, że w przyszłorocznym budżecie należałoby 
zabezpieczyć środki na ten cel (otwieranie i sprzątnie placów).

Skarbnik nawiązując do wniosków zgłoszonych przez Komisję Oświaty Kultury i Sporu 
poinformowała, że wniosek został ujęty w przedmiotowej uchwale. Natomiast wniosek zgłoszony przez



Komisję Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego z dnia 17 lutego br. który dotyczy spraw 
majątkowych (samochód) zostanie ujęty w projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gmina na rok 
2014 na następną sesję.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętym wnioskiem.

W głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/259/2014 

z dnia 10 marca 2014r.
- w i ę k s z o ś c i ą  g ł o s ó w - 1 4  głosami „za”, 1 głos „przeciw” przy obecności 15 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

1) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2014 -  2020

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwał.
Do przedstawionych zmian radni nie zgłaszali uwag.

W głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/260/2014 

z dnia 10 marca 2014r.
- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za" przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

1) w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Dąbrówka środków na 
fundusz solecki w 2015r.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

W głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXXIII/261/2014 

z dnia 10 marca 2014r.
- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 16.( 'Prowadząca obrad ogłasza 15 minutową przerwę.
Godz. 161' - Przewodnicząca Rady wznawia obrady.
Na sesji obecnych jest 12 radnych /radni nieobecni Getka Janusz , Stańczak Zbigniew, Zaręba Edyta

Ad. 7 Odczytanie podań do Rady Gminy.

Pisma i podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad.

Marszałek Województwa Mazowieckiego - odpowiedź dot. pisma 0071.1.2014 w sprawie poparcia 
stanowiska z dnia 30.08.2013r. Lokalnych Grup Działania z województwa mazowieckiego;
Radny wsi Małopole o zabezpieczenie 20 000,00 zł na zniwelowanie poboczy przy drogach gminnych 
asfaltowych i udrożnienie przepustów.
Podanie zostało skierowane do Komisji Gospodarczej RG.
Sołtys wsi Guzowatka -  o podjęcie rozmów z Gminą Radzymin oraz Zarządem Dróg Powiatowych na 
temat dobudowy 10 metrów chodnika wraz ze zjazdem przy działce Państwa Rasińskich w 
miejscowości Zawady.
Sołtvs wsi Guzowatka -  o budowę przepustu i ok. 200 m rowu wzdłuż drogi gminnej (od do

)



Podanie zostało skierowane do Komisji Gospodarczej RG.
Sołtys wsi Guzowatka -  o dokończenie budowy drogi gminnej we wsi Działy Czarnowskie.
Podanie zostało skierowane do Komisji Gospodarczej RG.
Pani -  odśnieżanie i budowa oświetlenia ulicznego przy ulicy Długiej w Czarnowie .
Pan 1 - pismo dotyczące gospodarowania odpadami komunalnymi:
Związek Gmin Zalewu Zegrzyńskiego -  informujące o działaniach w bieżącym roku, które będzie 
podejmował Związek Gmin Zalewu Zegrzyńskiego w związku z realizacją wniosków pt.: „Strategia 
marki Jezioro Zegrzyńskie i pt: „Budowanie marki Jezioro Zegrzyńskie” .
Mazowiecki Urząd Wojewódzki Wydział Skarbu Państwa i Nieruchomości w sprawie zajęcia 
stanowiska odnośnie sprawy dotyczącej nieruchomości stanowiącej działkę nr 353 która stanowi drogę 
w Sokołówku.
Głos zabrał Wójt i odnosząc się do tematów zawartych ww. pismach. Odnośnie zniwelowania poboczy 
przy drogach gminnych Wójt poinformował, że w tegorocznym budżecie są zarezerwowane środki na 
ten cel. Dokończenie drogi w Działach zostanie wykonane po zakończeniu trwających prac 
rozgraniczeniowych. Chodnik w Guzowatce nie został wybudowany do ostanie posesji ponieważ 
znajduje poza terenem gminy chociaż jest w ciągłej zabudowie.
W pierwszej kolejności odśnieżane były drogi główne, montowanie lamp oświetlenia wykonywane jest 
sukcesywnie w miarę posiadanych środków.
Odnośnie przejęcia drogi w Sokołówku temat może być rozpatrywany pod warunkiem, że 
przedmiotowa droga zostanie zmodernizowana.
Pan Michał Strzelecki -  inspektor ds. gospodarki odpadami udzielił odpowiedzi na pismo Pana 

, które dotyczyło gospodarki odpadami komunalnymi.
Prowadząca obrady prosiła o udzielenie odpowiedzi na piśmie. /Pismo stanowi załącznik do protokołu/.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady Gminy podniosła temat związany z naliczaniem opłaty za odpady komunalne od 
firm transportowych, który został do niej zgłoszony przez przedsiębiorców. Odpowiadając Pan Michał 
Strzelecki wyjaśnił, że wszyscy przedsiębiorcy, którzy zatrudniają pracowników i mają bazę na terenie 
gminy zobowiązani się do założenia deklaracji odnośnie odpadów komunalnych.
Nawiązała również do tematu oświetlenia ulicznego -  w Ostrówku (osiedle).
Odnośnie oświetlenia ulicznego, Wójt powiedział, że wyjedzie w teren aby dokonać przeglądu. 
Odnośnie budowy nowych linii oświetlenia ulicznego - propozycje zostaną wskazane przez Komisję 
Zdrowia i Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG.
Z roku ubiegłego do wykonania zostało wybudowanie oświetlenia ulicznego w Ludwinowie. Zadanie to 
nie zostało wykonane z uwagi na brak projektu który miał zostać wykonany przez powiat. 
Przedmiotowe zadanie zostanie wykonane w roku bieżącym.
Ponadto w sprawach różnych Wójt poinformował, że grupa mieszkańców Woli Rasztowskiej wyraziła 
chęć przyłączenia się do naszej gminy. Wójt powiedział również, że istnieje szansa na wznowienie 
wieczorowego kursu autobusowego z Warszawy (zgłosił się przewoźnik który wstępnie się 
zadeklarował i będą prowadzone z nim rozmowy). Odnośnie pogłoski dotyczącej wybudowania 
dyskontu tupu Biedronka w Dąbrówce Wójt wyjaśnił, że Gmina nie ma większego wpływu na tej 
powstanie ponieważ pozwolenia budowlane wydawane są przez Starostwo.
Pani Maria Wilkowska prosiła o wylanie asfaltu przy rynsztoku kostkowym od swojej posesji w 
kierunku Pana
Pan Tadeusz Ziółkowski- sołtys wsi Chajęty podniósł ponownie sprawę remontu chodnika, wydłużenia 
sieci wodociągowej na dwóch ulicach i wywożeniem różnych nieczystości na grunty po cegielni Pana

Pan Jacek Ruciński - powiedział, że od czerwca ubiegłego roku nic nie zostało zrobione w temacie 
przejezdności drogi Ostrówek, Sokołówek i Kuligów. Poinformował, że zwracał się z podaniem o 
zabezpieczenie środków w tego rocznym budżecie na wykup gruntów i poszerzenie drogi przez wieś 
Cisie.
Pan Ryk Grzegorz zapytał co z chodnikiem we Wszeborach.
Pan Edward Kryszkiewicz prosił o namalowaniem pasów i ustawieniem znaku dla pieszych na ulicy 
Kościuszki przy lesie i przy skręcie w kierunku ulicy Łąkowej.
Nawiązując do przedstawionych spraw Wójt poinformował, że zostaną one załatwione miarę 
posiadanych możliwości i środków.
Głos zabrał Pan Aleksander Załęski i ponownie zgłosił wniosek o zobowiązanie wydzielenia z budżetu 
dotacji dla powiatu w kwocie 50 000,000 zł jako udziału gminy w realizacji zadań drogowych przy 
drogach powiatowych na terenie gminy.



Za ww. wnioskiem opowiedzieli się wszyscy radni obecni na sesji.

Ad. 9 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka zamknęła 
obrady XXXIII sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.
Na tym protokół zakończono.

Protokołowała


